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Interpelacja 
do Prezydenta Miasta dot. gabinetów stomatologicznych w szkołach 

  

 Prezydent Słupska ogłosił, że od września wszyscy uczniowie 

podstawówek i gimnazjów z jego miasta (5 tys. osób) przejdą przegląd 

stomatologiczny. Słupsk porozumiał się w tej sprawie z jedną z fundacji - 

Fundacją Wiewiórki Julii z Warszawy. Miasto zapłaci za noclegi dentystów 

oraz zużyte przez nich materiały ok. 15 tys. zł. Władze Słupska zapowiadają 

też, że od przyszłego roku dzieci i młodzież będą leczone w szkołach. Sprawa 

jest ważna, bo 85 % uczniów podstawówek i 95 % 18-latków ma próchnicę - 

mówią władze Słupska. Miasto liczy na to, że za leczenie zapłaci NFZ. Ale to 

nie takie proste. Na usługi stomatologiczne Fundusz podpisuje kontrakty z 

wybranymi gabinetami. I choć w tym roku wyda na to prawie 1,8 mld zł, nie 

ma szans na masowy powrót gabinetów dentystycznych do szkół.  

 Obecnie w całej Polsce są zaledwie 664 takie gabinety na ok. 20 tys. 

podstawówek i gimnazjów.  

Temat próchnicy u dzieci w ostatnim czasie poruszał również rzecznik Praw 

Dziecka. Problem jest ogólnopolski. Chcemy w Elblągu stworzyć przyjazny 

klimat dla mieszkańców, dla dzieci i młodzieży. Działanie prospołeczne 

pokaże, że obok zmian w infrastrukturze widzimy problemy naszych 

mieszkańców. 

 

Pytania: 

1. Ile obecnie gabinetów stomatologicznych jest czynnych w naszych 

szkołach? 

2. Jakie przyszłościowe działania może podjąć samorząd elbląski, by 

problem próchnicy w Elblągu minimalizować? 


